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ΘΕΜΑ: «Επισημάνσεις της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθήνας με
αφορμή τη βομβιστική επίθεση στο Αστυνομικό Τμήμα των
Εξαρχείων»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως πληροφορηθήκαμε από ανακοίνωση της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων
Αθήνας («ΕΑΣΥΑ»), το Αστυνομικό Τμήμα των Εξαρχείων δέχθηκε επίθεση με βόμβες
μολότοφ από τους «γνωστούς αγνώστους», την Παρασκευή 04/02/2022, δίχως ευτυχώς
να υπάρξουν τραυματίες. Αντιπροσωπεία του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών που επισκέφθηκε το ανωτέρω Αστυνομικό Τμήμα
δήλωσε ότι οι επιθέσεις εναντίον Αστυνομικών Τμημάτων αποκαλύπτουν ότι είναι
λανθασμένη η τακτική που ακολουθείται από την ηγεσία της Ελληνικής Αστυνομίας
(«ΕΛ.ΑΣ.»), να είναι οι αστυνομικοί των μάχιμων μηχανοκίνητων Υπηρεσιών σταθεροί
σε πιθανούς στόχους και σημεία, μειώνοντας, κατ’ αυτόν τον τρόπο σε μεγάλο ποσοστό
την πιθανότητα καταδίωξης και σύλληψης των όποιων δραστών. Στην συνέχεια,
αναφέρθηκε ότι τα Αστυνομικά Τμήματα έχουν αποδυναμωθεί πλήρως, με αποτέλεσμα
να υπολειτουργούν και μετά βίας να διεκπεραιώνουν τις καθημερινές τους ανάγκες. Οι
εκπρόσωποι της ανωτέρω Ένωσης, καλώντας την Πολιτική και Φυσική Ηγεσία της
«ΕΛ.ΑΣ.» να επιληφθεί της ασφάλειας των συναδέλφων τους που υπηρετούν στα κατά
τόπους Αστυνομικά Τμήματα, διαμαρτύρεται για το ότι, παρά τις κατά καιρούς
προτάσεις και επισημάνσεις τους,  η Πολιτεία δεν ανέλαβε πρωτοβουλίες για την
διασφάλιση των αστυνομικών στα κατά τόπους Αστυνομικά Τμήματα. Παράλληλα,
τονίστηκε από τους εκπρόσωπους της «ΕΑΣΥΑ» η τριτοκοσμική εικόνα των κτηριακών
εγκαταστάσεων των Αστυνομικών Τμημάτων, ιδίως εκείνων που δέχθηκαν επιθέσεις,
πράγμα που απαιτεί επίσης τη σχετική πρόνοια και φροντίδα της πολιτικής και της
φυσικής ηγεσίας της «ΕΛ.ΑΣ.». Τέλος, οι εκπρόσωποι της «ΕΑΣΥΑ» έκαναν λόγο και
για τη δυσαρέσκεια των πολιτών που συνάντησαν πέριξ του Αστυνομικού Τμήματος
των Εξαρχείων, η οποία εκφράστηκε με τη διαμαρτυρία ότι οι αστυνομικές δυνάμεις
έχουν «οπισθοχωρήσει» τους τελευταίους μήνες από την περιοχή τους, γεγονός που,
όπως έκριναν, ενθαρρύνει τις σχετικές επιθέσεις στο τοπικό Αστυνομικό Τμήμα από
τους όποιους καλοθελητές.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πολιτικές και νομοθετικές πρωτοβουλίες για
την αλλαγή του επιχειρησιακού σχεδιασμού των αστυνομικών δυνάμεων, ώστε να μην
εκτίθενται δεσμευμένοι επί πολλή ώρα σε στάσιμες θέσεις οι αστυνομικοί των μάχιμων
μηχανοκίνητων Υπηρεσιών;

2. Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια, αφενός για την επανάκαμψη των ήδη
υπηρετούντων αστυνομικών από τις αποσπάσεις εκτός μάχιμης υπηρεσίας και την
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ορθότερη κατανομή τους στα κρίσιμης σημασίας από πλευράς κινδύνου Αστυνομικά
Τμήματα και αφετέρου για την αποκατάσταση των προβληματικών υποδομών των
αστυνομικών τμημάτων, προκειμένου να ενισχυθεί το αίσθημα της Ασφάλειας τόσο
στους Έλληνες πολίτες όσο και στους υπηρετούντες στην «ΕΛ.ΑΣ.» αστυνομικούς;

Ο ερωτών βουλευτής

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ




